
 

 

Народни покрет Србије 
Таковска 45 
Београд 
 
 
  
Поштовани, 
  
Захваљујемо Вам се на позиву на округли 
сто Развијање методологије за ревизију Јединственог бирачког списка, који сте планирали за среду 
16. јула 2025. Тема ревизије бирачког списка је, као што сте истакли, важна по државу и друштво. 
  
Транспарентност Србија се не бави овом темом на систематски начин, нити спада у круг организација 
цивилног друштва које би могле да предлажу кандидате у Комисију за ревизију бирачког списка, ни по 
предлозима који су стизали од стране власти, ни по предлозима које је раније (у оквиру Радне групе 
за унапређење изборног процеса) давала ЦРТА.    
  
Наше коментаре на предлог који је дошао од једног народног посланика владајуће већине, и у вези са 
којим је Одбор за уставна питања и законодавства одржао „јавна слушања“ можете прочитати 
овде: https://www.transparentnost.org.rs/images/TS_komentari_zakon_o_JBS_javno_slusanje_jul_2025.p
df. 
  
Ти коментари ће Вам можда бити од користи уколико се НПС, као парламентарна странка, одлучи да 
уложи амандмане на предлог владајуће већи не за измене и допуне Закона о ревизији Јединственог 
бирачког списка, или у случају да одлучи да формулише сопствени предлог закона.    
  
Такође, овим путем изражавамо спремност да пружимо подршку народним посланицима НПС 
уколико буду желели да припреме предлоге за доношење, измену или допуну било ког закона који се 
односи на питања борбе против корупције, било да је реч о законима који су у  вези са изборима (нпр. 
Закон о спречавању корупције, Закон о финансирању политичких активности, Кривични законик) или 
на друга питања.   
  
За Транспарентност Србија 
 
Немања Ненадић 
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